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Svar på Interpellation 
Iréne Ahlstrand Mårlind (M) har i en interpellation ställt följande frågor till landstingsrådet 
Christel Friskopp (S) angående felaktig information om remisstvång: 
 
Hur arbetar du med detta så att verksamhetschefer på Blekingesjukhuset blir korrekt 
informerade om vad som gäller, så att de i sin tur informerar sin personal, så att detta inte 
upprepas igen? 
 
Svar: 
Det är helt korrekt, som interpellanten skriver, att det inte krävs någon remiss för att söka vård 
vid Blekingesjukhuset. 
 
Vad gäller interpellantens uppmaning att landstingsråd ska arbeta för att verksamhetschefer på 
BLS blir korrekt informerade om vad som gäller, i syfte att felaktig information inte ska ges – blir 
mitt svar att det inte primärt ligger i landstingsrådets uppdrag. 
 
Därtill finns Patientnämnden, i vilken interpellanten är förtroendevald och dess andre vice 
ordförande, med uppdrag att hjälpa patienter och anhöriga om det uppstår problem i kontakten 
med hälso- och sjukvården eller tandvården. Nämnden, dess förtroendevalda och tjänsteman, ska 
också se till att patienters och anhörigas upplevelser återförs till vården för att ligga till grund för 
de förändringar som kan vara motiverade. 
 
Frågan om remisstvång har vid ett flertal tillfällen diskuterats i Blekingesjukhusets ledningsgrupp 
och samtliga verksamhetschefer är informerade om att det inte råder något krav på remiss vid 
Blekingesjukhuset. Verksamhetscheferna ansvarar därefter för att denna information delges till 
respektive kliniks medarbetare. Att enstaka medarbetare har en felaktig information är naturligtvis 
olyckligt, men så snart detta kommer till verksamhetschefens kännedom informeras klinikens 
medarbetare om att remisstvång ej gäller på Blekingesjukhuset. 
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